
Marosvásárhely többet érdemel!
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Az Erdélyi Magyar Néppárt marosvásárhelyi szervezete szeptember 17-én tett javaslatot arra, hogy
a három erdélyi magyar párt közösen állítson olyan polgármester-jelöltet, aki a szervezetek közös
támogatásával,  jó  eséllyel  képes  lesz  leváltani  Dorin  Floreat  a  2020-as  önkormányzati
választásokon. Fontosnak tartottuk, hogy olyan személyt találjunk, aki politikai-, egyházi- és civil
vonalon is maga mögött tudja az említett szervezetek támogatását, hiszen amennyiben ez a feltétel
nem  teljesül,  úgy  valós  annak  a  veszélye,  hogy  Marosvásárhely  ismét  vesztese  lesz  az
önkormányzati választásoknak.

Szomorúan tapasztaljuk, hogy Péter Ferenc számára mindez fikarcnyit sem jelent. A jelöltállítási
folyamat minden racionális  lépcsőfokát átugorva,  minimális  egyeztetéseket sem téve,  büszkén
jelentette be, a véleménye szerinti, marosvásárhelyi összmagyar jelöltet.

Felmerül a kérdés: hogyan lehetne az összmagyarság polgármesterjelöltje az az ember, akinek
indulását még az őt jelölő RMDSZ helyi szervezetének 70%-a sem támogatja, ahogyan azt Vass
Levente,  helyi  elnök  (?)  is  leírta  a  közösségi  médiában?  Törekszik  egyáltalán  Péter  Ferenc  a
konszenzusra, vagy csupán egy újabb réteg-jelöltet kíván állítani, hogy Soós minden érdeme és
szakmai teljesítménye ellenére elmondhassa, megpróbálták, de ennyire voltak képesek, derekasan
küzdöttek, de elbuktak?

Az  Erdélyi  Magyar  Néppárt  marosvásárhelyi  szervezete  a  jelenlegi  jelöltállítási  stand  up-ot
méltatlannak érzi a város politikai-, egyházi- és civil szervezeteire nézve. Úgy gondoljuk, hogy az
RMDSZ megyei vezetése azzal, hogy ráerőlteti akaratát a helyiekre, súlyos hibát követ el. Nem
lehet a helyi autonómiát ennyire semmibe venni a székelység fővárosában! Nem lehet a választók
akaratával szembe menni büntetlenül, és nem lehet ezt úgy előadni, mint konszenzusos megoldási
kísérletet! Semmi szükség rá, hogy a megyei RMDSZ, semmibe véve a helyiek akaratát,  azok
helyett is tudja, mi lesz a jó nekik.

Figyelembe véve, hogy a Magyar Polgári Párt Maros megyei elnöksége is elkeseredettségének adott
hangot a jelenlegi helyzettel kapcsolatban, újfent arra kérjük Marosvásárhelyt, hogy ne spórolja
meg magának azt a feladatot, hogy magyar konszenzussal állított, közös, integratív jelöltet állítsunk,
aki valós eséllyel szállhat szembe Floreával és csatlósaival! Marosvásárhely ennél többet jelent és
többet érdemel e méltatlan helyzetnél!

Brassai Hunor,

az Erdélyi Magyar Néppárt marosvásárhelyi elnöke
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